Moroccan Brothers' Sitting With Imam Rabee в. Нарі аl-Маркнаці حفظه الله

4th Jumada Al-Oula 1440 | Wednesday 09 January 2019



سِسمِ ٱللهِ ٱلرَّحْمَنِ ٱلرَّحِيمِ

Moroccan Brothers' Sitting With Imam Rabee Bin Hadi Al-Madkhali حفظه الله

From the Facebook page of the brother Abdul-Rahman Ghanim 4th Jumada Al-Oula 1440 I Wednesday 09 January 2019

- 1. We visited Shaykh Rabee حفظه الله and we made dua for him that Allāh grants him a long life upon His obedience and that He grants him success and correctness. With good manners we discussed (certain issues) with him and we asked him for proofs for some of his decisions.
- 2. We asked Shaykh Rabee about the ruling for the one who maligns the Sahabah. The Shaykh said that such a person is a Rafidi. So we said to him that Arafāt defames the Sahabah and is acting fraudulently in regards to his Tawbah.
- 3. We said to Shaykh Rabee that Abu Ayoob (Moroccan from Holland) has admitted to Shaykh Muhammad and the brothers of Holland that he

has committed Zina. And he has a video in which he is kissing a woman and requests from her indecent acts.

- 4. We said to Shaykh Rabee how do we combine between your statement "there is no evidence" and between your statement "they (Sa'afiqah) have made Tawbah". The Shaykh did not respond with anything.
- 5. Abdul-Wahid Al-Madkhali gave me one of Shaykh Ubayd's books and told me to be cautious of three who are mentioned at the end of the book. And he spoke evil of (Shaykh) Saleh Aal Shaykh.
- 6. We said to Shaykh Rabee what is the evidence that (the brother) Kori is supported by parties that oppose Salafiyyah. The Shaykh did not respond with anything.
- 7. We said to Shaykh Rabee that Ibn Abdul-Barr has mentioned Ijma (consensus) regarding the one who has been accused of Zina in that if he

has had the prescribed punishment of Zina established on him or is known for lewd indecent acts, then there is no prescribed punishment upon the one who accuses him of Zina even if he (the one accused of Zina) has made Tawbah because he is no longer considered to be chaste.

- 8. We asked Shaykh Rabee if he knew about the Shura Council (headed by Abdul-Wahid Al-Madkhali) and about the secret gatherings. The Shaykh said we have no secret gatherings nor a Shura Council.
- 9. We said to Shaykh Rabee has the country banned you from speaking about issues concerning Libya. The Shaykh said no one has spoken to me about this nor has anyone banned me. We told him that Abdul-Wahid Al-Madkhali is spreading lies about you.
- 10. The Shaykh used the verse of Qadhf from the Quran as evidence. So we used as evidence the Hadeeth "Any slave who marries without permission from his master, then he is an Aahir

- (a fonicator)", i.e. similar to an Aahir. This shows that "Aahir" is not an explicit in accusing a person of Zina.
- 11. We said to Shaykh Rabee that Shaykh Muhammad loves you. He says that you are his father and a father can say whatever he wishes about his son.
- 12. We said to Shaykh Rabee that we accepted your speech and Shaykh Ubayd's speech regarding certain individuals without asking you for proofs. So, how can we reject the speech of Shaykh Muhammad bin Hadi and his speech is based on evidence.
- 13. One of the Za'anif at Shaykh Rabee's house said to us not everything reaches you. So we said to him that this is a Hajoori doubt and that the whole world nowadays is like a small village.
- 14. We said to Abdul-Wahid (Al-Madkhali) what's the story with these secret meetings. He said that he has clarified it to the brothers. We said to him

who will clarify to the world your recordings which have allowed Salafiyyah to be reviled and defamed.

- 15. Abdul-Wahid said to me that he wants to do Mubahala with (Shaykh) Muhammad bin Hadi. So I asked him if he knew where (Shaykh Muhammad's) house was. He said yes he knows. I told him to go to him (Shaykh Muhammad) and go with him to the Haram and challenge him to a Mubahala.
- 16. Speaking loudly was due to weakness in Shaykh Rabee's hearing and it was not due to ill manners as the Sa'āfiqah claim.
- 17. From the lies of the Sa'afiqah is that our gatherings with Shaykh Muhammad have been in secret despite the fact that these sittings have taken place in open in Masjid Badri Al-Otaibi.
- 18. From the lies of the Sa'afiqah is that Kori is the one who brought us here (Saudi), whereas

the brothers are the ones who spent their money to come to Saudi Arabia.

- 19. From the lies of the Sa'afiqah is that Kori asked us to write our names before going (to Shaykh Rabee's house), whereas we did not even see Kori at the time of going. Rather, we all met at Shaykh Rabee's house without any coordination.
- 20. From the lies of the Sa'afiqah is that Kori has selected us, and at the same time they say that we are workmen and sellers in markets. So, does the one who selects, choose the best or does he choose anybody and everybody.
- 21. From the lies of the Sa'afiqah is that we displayed bad manners with Shaykh Rabee, whereas they were the ones who kept interrupting and disturbing us.
- 22. Shaykh Rabee said to us that they have repented. So we recited to him the saying of The Most High, "Except those who repent and rectify

their corruption and clarify. These, I will accept their repentance." So where is the rectification and the clarification??

- 23. We were keen to visit the Shaykh and that's it. We made dua for him that Allah cures him. He (Shaykh) is the one who questioned us first regarding the Fitnah.
- 24. We said to Shaykh Rabee that they repented due to the speech of Shaykh Muhammad against them. And this is a proof that Shaykh (Muhammad) was correct, so it's obligatory to thank him for this.
- 25. We said to Shaykh Rabee that they (Sa'afiqah) have repented from mistakes that have reached you. As for their mistakes that haven't reached you, then they have not repented from them. And this is from their fraudulent ways.
- 26. We told the Shaykh that the Shafiees and the Malikis do not consider the word "Aahir" to be explicit in Qadhf.

- 27. When Shaykh Rabee told us not to follow falsehood, we recited the saying of Allah The Most High, "Follow what has been sent down unto you from your Lord, and follow not any Auliya".
- 28. Shaykh Rabee said to us that these people (Sa'afiqah) possess doctorates, so how can he describe them as Sa'afiqah. We said to the Shaykh that people of innovation have doctorates and this does not benefit them in any way.
- 29. We told one of the Sa'afiqah that Salafiyyah is not the possession of Shaykh Rabee nor Shaykh Muhammad. Rather, it is the Deen of Allah The Exalted, and we have been demanded to follow the evidence, not the people.
- 30. We said to one of the Sa'āfiqah do not make it binding upon us to follow the speech of the scholars, for everyone's speech can be accepted or rejected. Furthermore, there is a difference of opinion whether or not the statement of a

companion is a proof, so what therefore regarding the speech of those who are lesser than them.

- 31. We told the Sa'āfiqah that Shaykh Rabee has instructed us to study this Fitnah and to follow the evidence. We found that the truth regarding this Fitnah is with Shaykh Muhammad, so we followed him due to the truth that is with him and not due to him.
- 32. We said to the Sa'āfiqah that Shaykh Rabee says to give a good picture of Salafiyyah, and you have distorted the image of Salafiyyah in the eyes of the people due to your actions.

Note: the Moroccan brothers have challenged the Sa'afiqah to a Mubahala if they deny any of these narrations.

ا عاجل ا

- □ أخوة المملكة المغربية-وفقهم الله- يصنعون الحدث وسحق لمضاجع الصعافقة أثناء زيارة العلامة الشيخ ربيع-شفاه الله- لا يفوتكم؛
 - ::ما تم نشره إلى غاية الساعة::
 - ﷺ #جلسة _ الإخوة _ المغاربة _ مع _ الشيخ _ ربيع _ حفظه _ الله ﷺ
 [[من صفحة الأخ عبد الرحمان غانم حفظه الله]]
- 01-زرنا الشيخ ربيعا حفظه الله و دعونا له بطول العمر في طاعة الله و بالتوفيق و السداد و ناقشناه بأدب و طالبناه بالأدلة على بعض أحكامه.
- 02-قلنا للشيخ ربيع ما حكم من يطعن في الصحابة فقال لنا هذا رافضي فقلنا له عرفات يطعن في الصحابة و يتلاعب في توبته.
- 03-قلنا للشيخ ربيع أن أبا أيوب اعترف للشيخ محمد و لإخوة هولندا بأنه زنا و أن له فيديو يقبل فيه امرأة و يطلب منها الفاحشة.
- 04-قلنا للشيخ ربيع كيف نجمع بين قولك ما في دليل و بين قولك أنهم تابوا فلم يجبنا بشيء.
- 05-عبد الواحد المدخلي أعطاني كتابا للشيخ عبيد و قال لي هناك ثلاثة في آخر الكتاب احذر هم و طعن في صالح آل الشيخ.
- 06-قلنا للشيخ ربيع ما الدليل على أن الكوري مدعوم من جهات معادية للسلفية فلم يجبنا بشيء.

- 07-قال لنا الشيخ ربيع لقد اشتراكم الكوري فقلنا له ما دليلك يا شيخ فلم يجبنا.
- 08-قلنا للشيخ ربيع أن ابن عبد البر نقل الإجماع على أن المقذوف إذا حد أو عرف بالفسق فلا حد على من قذفه و لو تاب لأنه لم يعد عفيفا.
- 09-قلنا للشيخ ربيع هل تعلم بمجلس الشورى و المجالس السرية فقال ما عندنا مجالس سرية و لا مجلس شورى.
- 10-قانا للشيخ ربيع هل منعتك الدولة من الكلام في مسألة ليبيا فقال ما كلمني أحد و ما منعني أحد فقلنا له عبد الواحد ينقل عنك الكذب.
- 11-استدل لنا الشيخ ربيع بآية القذف فاستدللنا له بالحديث و أن من تزوج دون إذن سيده فهو عاهر أي كالعاهر و أنها ليست قذفا صريحا.
- 12-قلنا للشيخ ربيع الشيخ محمد يحبك و يقول لك أنت له والد و الوالد يقول في ولده ما يشاء.
- 13-قلنا للشيخ ربيع نحن قبلنا كلامك و كلام الشيخ عبيد في بعض الأشخاص دون مطالبتكم بالدليل فكيف نرفض كلام ابن هادي و قد بناه على الأدلة.
- 14-قال لنا أحد الزعانف عند بيت الشيخ ربيع أنتم لا يصلكم كل شيء فقلنا له هذه شبهة حجورية و العالم الآن مثل القرية الصغيرة.

- 15-قلنا لعبد الواحد ما حكاية المجالس السرية فقال قد وضحتها للإخوة فقلنا له و صوتياتك التي طعن في السلفية بسببها من يوضحها للعالم.
- 16-قال لي عبد الواحد أباهل محمد بن هادي فقلت له هل تعرف بيته قال نعم قلت له إذ هب له و اذهب معه للحرم و باهله.
- 17 قال لنا الشيخ ربيع لقد اشتراكم الكوري فقلنا له ما دليلك يا شيخ فلم بحينا
- 18- قال لنا أحد الزعانف عند بيت الشيخ ربيع أنتم لا يصلكم كل شيء فقلنا له هذه شبهة حجورية و العالم الآن مثل القرية الصغيرة
- 19- رفع الصوت كان بسبب ضعف سمع الشيخ ربيع و ليس لسوء الأدب كما يزعم الصعافقة
- 20- من كذبات الصعافقة أن جلساتنا مع الشيخ محمد كانت خلسة مع أنها كانت في مسجد بدري العتيبي على الملأ
- 21- من كذبات الصعافقة أن الكوري هو من جاء بنا في حين أن الإخوة بذلوا أموالهم للمجيء إلى المملكة
- 22- من كذبات الصعافقة أن الكوري طلب منا كتابة أسمائنا قبل الذهاب و نحن لم نره أصلا وقت ذهابنا و التقينا عند بيت الشيخ ربيع دون تنسيق

- 23- من كذبات الصعافقة أن الكوري انتقانا و في نفس الوقت يقولون أننا حرفيون و باعة في الأسواق فهل من ينتقي يختر الأفضل أم من هب و دب
- 24- من كذبات الصعافقة أننا أسأنا الأدب مع الشيخ ربيع في حين أنهم كانوا يقاطعوننا و يشوشون علينا
- 25- قال لنا الشيخ ربيع أنهم تابوا فقلنا له قوله سبحانه (إلا الذين تابوا و أصلحوا و بينوا فأولئك أتوب عليهم) فأين الإصلاح و البيان؟؟
- 26- كنا حريصين على عيادة الشيخ فقط و دعونا له بالشفاء و هو من بدأنا بالسؤال حول الفتنة
- 27- قلنا للشيخ ربيع لقد تابوا بسبب كلام الشيخ محمد فيهم و هذا دليل على أن الشيخ كان محقا فالواجب شكره على ذلك
- 28- قلنا للشيخ ربيع إنهم تابوا مما وصلك من أخطاء و ما لم يصلك لم يتوبوا منه و هذا من تلاعبهم
- 29- قلنا للشيخ ربيع أن الشافعية و المالكية لا يعتبرون كلمة عاهر قذفا صربحا
- 30- تلونا على الشيخ ربيع حين قال لنا لا تتبعوا الباطل قوله سبحانه (اتبعوا ما أنزل إليكم من ربكم و لا تتبعوا من دونه أولياء)

31- قال لنا الشيخ ربيع هؤلاء عندهم دكتوراه فكيف يصفهم بالصعافقة فقلنا له أهل البدع عندهم دكتوراه و لم تغن عنهم شيئا

32- قلنا لأحد الصعافقة السلفية ليست ملكا للشيخ ربيع و لا الشيخ محمد و إنما هي دين الله عز و جل و نحن مطالبون باتباع الدليل لا الأشخاص

33- قلنا لأحد الصعافقة لا تلزمنا بكلام العلماء فكل يؤخذ من كلامه و يرد فقول الصحابي و اختلف في حجيته فكيف بكلام من دونه

34- قلنا للصعافقة الشيخ ربيع أرشدنا إلى دراسة الفتنة و اتباع الدليل و وجدنا الحق مع الشيخ محمد بن هادي فيها فاتبعناه للحق لا لشخصه

35- قلنا للصعافقة الشيخ ربيع يقول أعطوا صورة جميلة عن السلفية و أنتم شوهتموها عند الناس بأفعالكم

[[منقول من صفحة الأخ عبد الرحمان غانم]]..[[حفظه الله]]

takhliawatahlia@

🥠 #رسالة عاجلة للصعافقة. #وقاصمة الظهر إن كذّبوا 🌔

خوة المغرب مستعدون لمباهلة الصعافقة إن هم كذبوا نقولاتهم ونحثهم على الإسراع فنحن لازلنا في مدينة رسول الله صلى الله عليه وسلم.

وكتبه: عبد الرحمان غانم

قـنــ التخلية والتحلية السلفية. مَنْ يُرِدِ اللَّهُ بِهِ خَيْرًا يُفَقِّهُهُ فِي الدِّينِ. https://t.me/takhliawatahlia